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Referat Studienævn for Audiologopædi 
 
   
Dato: 04-02-2019, kl. 13:15 – 16:15  
Lokale: 
Deltagere:  
 
 
 
 
Fraværende:  
Referent: 
Dagsorden sendt til 
orientering til:  

Lysningen, stuen 
Rineke Brouwer (RB), Klara Tandrup Pedersen (KTP) – ankom til 
punkt 7, Stine Gamborg Lautrup (SGL), Aske Ennesen Kromann 
(AEK), Thomas O. Madsen (TOM), Jesper Schmidt (JS), Laila 
Kjærbæk (LK) – gik under punkt 7, Maja Amalie Freud-Blomquist 
(MAFB)  
Heidi Christensen  
Dorte Cohrt Nebel (DCN) 
 
Sharon Millar 

 
 
 
 
 
 
 
Dato 5. februar 2019 
 
 
Sagsnr. 19/455 

 
 
 
 
 
 

Dagsorden  
Punkter til drøftelse 

  

1. Godkendelse af dagsorden 4. februar 2019  
2. Godkendelse af referat 14. januar 2019 – godkendt via skriftlig høring med 

frist 24. januar 2019 
 

3. Meddelelser 
a) Studienævnsformanden 
b) De studerende 
c) Sekretariatet 

 

4. Merit- og dispensationsansøgninger*)  
5. Sager til behandling eksamen 

Ingen sager til behandling 
 

6. Sager til behandling studieordninger 
a) Videnskabsteori – samdrift med SUND*) 
b) Godkendelse af fagbeskrivelser til Videregående logopædifag E19*) 

• Læsning og læsevanskeligheder 
• Erhvervet hjerneskade 
• Intervention 
• EBP inden for audiologopædien 

 

7. Sager til behandling kvalitetspolitikken 
a) Opdatering af Bacheloruddannelsens markedsføringssider*) (årshjul) 
b) Opdatering af Kandidatuddannelsens markedsføringssider*) (årshjul) 
c) Karrierevejledning på nettet (Bacheloruddannelsen) 

(Kandidatuddannelsen)– er materialet opdateret og har aftagerpanel 
været ind over? (årshjul) 

 
 
 
 
 
 
 

 

https://www.sdu.dk/da/Uddannelse/Bachelor/Audiologopaedi
https://www.sdu.dk/da/Uddannelse/Kandidat/Audiologopaedi
https://mitsdu.dk/da/mit_studie/bachelor/audiologopaedi_bachelor/jobmuligheder
https://mitsdu.dk/da/mit_studie/kandidat/audiologopaedi/jobmuligheder
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Ad pkt. 1 
Dagsorden blev godkendt.  
 
Ad pkt. 2 
Referat godkendt via skriftlig høring, fortroligt referat i næste mødes mødemappe. 
 
Ad pkt. 3 

a) Formanden: 
- Informerede om ny procedure i forhold til godkendelse af specialekontrakter og 

vejlederkontrakter, så vi undgår dobbeltarbejdet, som vi har i dag.  
- Oplyste at uddannelsen er repræsenteret med studiementor, to studerende, Sille og Rinke til 

Åbent Hus den 28. februar. 
- Nævnte at Klara stopper som studiementor til sommer og der skal derfor findes en ny 

studiementor. 
-  Informerede om at arbejdet med at finde tutorer til semesterstart er gået i gang.  
- Oplyste, at studiestart blev diskuteret på Uddannelsesrådsmødet. På mødet blev et nyt tiltag 

om online-kursus (How-to-Uni) diskuteret. Endvidere blev det diskuteret om rusture bør være 
faglige.  

- Informerede om, at Fakultetet arbejde med Employabilitet, som dog ikke umiddelbart er 
relevant for vores studier, men der er udviklet nogle redskaber, som vores undervisere kan 
benytte. 

- Opfordrede studenterrepræsentanterne til at deltage i kurset ’Tag indflydelse på SDU – kursus 
for aktive studerende’, den 22. og 28. februar 2019. 
 

b) De studerende: 
- Oplyste, at der har været henvendelser fra 3. semester studerende vedr. undervisning i 

Psykolingvistik. De studerende har haft svært ved at se, hvad de skal bruge faget til. Der har 
ikke været emner nok, selvom vejledningen har været fin, selvom de emner, de har valgt ikke 
har været en del af undervisningen. Hvis evaluering viser at der skal tages aktion, vil dette blive 
besluttet, når evaluering foreligger. Forhåbentlig vil det ved studenterreflektion blive 
diskuteret, hvordan faget hænger sammen med den øvrige undervisning.  

-  

d) Godkendelse af forretningsorden for Studienævn for Audiologopædi*) 
e) Godkendelse af delegation til Studienævnsformand/-sekretær*) 
f) Hvilke aktører skal uddannelsen have kontakt til – sammensætning af 

aftagerpanelet*) (årshjul) 
8. Andre sager til behandling 

a) Fastsættelse af beløbsrammer til gaver til gæsteundervisere*) 
b) Bemyndigelse til studieleder til at bevilge mindre beløb til 

undervisningsmaterialer, gæsteunderviser honorar. 
c) Undervisningsprisen 2019*) 

 

9. Sager til behandling undervisning 
Ingen sager til behandling 

10. Eventuelt 
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c) Sekretariatet: 

- På studienævnsmøde i april vil en repræsentant fra fakultetet forhåbentlig kunne deltage og 
introducere SAGA, som i forår 2019 skal implementeres som studentersagssystem. 
Tilbagemeldinger fra pilot-studienævn har været meget positive.  
 

Ad pkt. 4 
Der blev behandlet 4 ansøgninger, hvoraf 1 var formandsbehandlet. Se fortroligt referat.  
 
Ad pkt. 5 
Ingen sager til behandling.  
 
Ad pkt. 6 

a) Videnskabsteori blev godkendt med følgende ændringer:  
Under Prøveform – Flere studerende kan bidrage til opgaven: Hvis flere studerende arbejder (i 
stedet for skriver) sammen, skal det tydeligt fremgå af opgavebesvarelsen, hvem der er ansvarlig 
for hvilke dele. Samt Reeksamen kan erstattes af en mundtlig prøve skal slettes.  

b) 1) Læsning og læsevanskeligheder blev godkendt.  
2) Erhvervet hjerneskade: *Campusby [Felt 10 - Udbudssteder] ændres fra Esbjerg til Odense. 
*Sprog [Felt 20 – Eksamensbestemmelser – ordinær prøve] ændres fra Tysk til Dansk. 
*De generelle kompetencemål (1-16) [Felt 20 – Eksamensbestemmelser – ordinær prøve] i boks 
om Uddybende information (med rød tekst) mangler. Endelig godkendelse sker via skriftlig høring.  
3) Intervention: *Fagansvarlig [Felt 6 - Fagansvarlige] ændres fra Annette Esbensen til Jytte 
Isaksen. *Campusby [Felt 10 - Udbudssteder] ændres fra Esbjerg til Odense. *Sprog [Felt 20 – 
Eksamensbestemmelser – ordinær prøve] ændres fra Tysk til Dansk. *De generelle 
kompetencemål (1-16) [Felt 20 – Eksamensbestemmelser – ordinær prøve] i boks om Uddybende 
information (med rød tekst) mangler. Endelig godkendelse sker via skriftlig høring.  
4) EBP inden for audiologopædien: Revideret fagbeskrivelse ikke modtaget. Endelig godkendelse 
sker via skriftlig høring.  

 
Ad pkt. 7 

a) De fremsendte ændringer fra Sille V. Meulengracht blev godkendt, desuden blev der foreslået et 
par andre små ændringer, som er indarbejdet i det fremsendte dokument, der sendes til fakultetet 
til redigering. Det blev desuden besluttet, at siderne med ’Studerende fortæller’ også skal 
ajourføres.  

b) De fremsendte ændringer fra Sille V. Meulengracht blev godkendt, desuden blev det foreslået at 
der skal indsættes tekst under ’Uddannelsens opbygning’ eller at de to grønne links-bokse bliver 
lagt ud direkte under billedet.  Der skal indsættes en henvisning til fanen ’Introduktion til 
uddannelsen’ fra fanen ’Dit studievalg’. Det blev desuden besluttet, at siden med ’Studerende 
fortæller’ også skal ajourføres.  

c) Karrierevejledning. Under fanen ’Job og Karriere’ skal logopæd erstattes af audiologopæd. Under 
fanen ’Karrieremuligheder’ ligger ’Hvad giver en uddannelse i Audiologopædi dig? – her skal 
Logopædi også ændres til Audiologopædi. Der gøres opmærksom på, at projektorienterede forløb 
er obligatoriske dele af både bachelor- som kandidatuddannelsen og dermed ikke valgfrit. 
Sekretariatet sørger for informationer til fakultetet.    
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d) Under §4, stk. 2 i Forretningsorden for Studienævn for Audiologopædi bør det ændres, at 
dagsorden offentliggøres på www.mitsdu.dk og ikke længere www.sdu.dk. Ellers ingen ændringer.  
Det er efterfølgende opklaret, at Studienævnets egen side, som tilgås via www.mitsdu.dk linker til 
studienævnssider under Råd, nævn og udvalg på Det Humanistiske Fakultets hjemmeside. Denne 
hjemmeside ligger på www.sdu.dk og dagsordener og referater tilgås derfor stadig fra www.sdu.dk.  

e) Delegationsskrivelsen blev godkendt. 
f) Sammensætningen af aftagerpanel er så bredt som muligt i forhold til jobmarkedet. De to 

studerende i aftagerpanelet høres om de ønsker at fortsætte i år.   
 

Ad pkt. 8  
a) Studienævnet besluttede efter en kort diskussion at fastsætte beløbsrammen for gaver til 

gæsteundervisere til 250 kr. 
b) Studienævnet besluttede at bemyndige studienævnsformanden til at bevilge ansøgninger op til 250 

kr. uden studienævnet forudgående godkendelse. 
c) De studerende blev opfordret til at sende forslag til studienævnet. KTP oplyste, at dette ville blive 

taget til Fagrådet.  
   
Ad pkt. 9 
Ingen sager til behandling.  
 
Ad pkt. 10 
 
Næste møde afholdes 11. marts 2019, kl.  13:15 til 16:15 i Lysningen, stuen 
 
 
Rineke Brouwer 
Studienævnsformand           /         Dorte Cohrt Nebel  
           Studienævnssekretær 
 
 

http://www.mitsdu.dk/
http://www.sdu.dk/
https://www.sdu.dk/da/om_sdu/fakulteterne/humaniora/ledelse_administration/raad_naevn_udvalg/studienaevn/studienaevn_audiologopaedi/dags_ref
https://www.sdu.dk/da/om_sdu/fakulteterne/humaniora/ledelse_administration/raad_naevn_udvalg/studienaevn/studienaevn_audiologopaedi/dags_ref
http://www.sdu.dk/
http://www.sdu.dk/

